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「綠色學校網絡」會員申請表
 “Green School Network” Membership Application Form
	學校資料Particulars of School

	名稱:
	

	Name:
	

	地址Address:
	

	電郵E-mail:
	

	電話Tel:
	
	傳真Fax:
	

	校長姓名  
Name of principal:
	(中)
	(Eng)
	(先生/ 女士/ 太太/ 小姐)       (Mr/Ms/ Mrs/ Miss)

	學校類型
Type of school:
	□ 中學
Secondary
	□ 小學
Primary
	□ 幼稚園
Kindergarten
	□ 幼兒中心
Nursery
	□ 特殊學校
Special School

	資助模式

Mode of finance:
	□ 官立
Government
	□ 政府資助

Government Aided
	□ 直接資助

Direct Subsidy Scheme
	□ 私立學校

Private School

	
	□ 其他Other: __           ____

	學校代表 (一) 資料 Particulars of Representative (1)

	姓名:
	
	Name in English:
	(先生/ 女士/ 太太/ 小姐) (Mr/Ms/ Mrs/ Miss)

	職位Position:
	□ 校長Principal
	□ 副校長        Vice Principal
	□ 主任       Senior Teacher
	□ 老師 Teacher
	□ 其他    Other:_______________

	任教科目Teaching Subject:
	

	電郵 (必需填寫) E-mail (must fill in):
	
	手提電話(如有) 
Mobile (if any)  :

	學校代表 (二) 資料(如適用)  Particulars of Representative (2) (If applicable)

	姓名:
	
	Name in English:
	(先生/ 女士/ 太太/ 小姐) (Mr/Ms/ Mrs/ Miss)

	職位Position:
	□ 校長Principal
	□ 副校長        Vice Principal
	□ 主任       Senior Teacher
	□ 老師 Teacher
	□ 其他    Other:_______________

	任教科目Teaching Subject:
	

	電郵 (必需填寫) E-mail (must fill in):
	
	手提電話(如有) 
Mobile (if any)  :


	本人及本校之學校代表已閱畢「綠色學校網絡」會員章則，明白並承諾遵守有關章則之內容。

I and our school representative(s) have read and understood the “Green School Network” Membership Regulations. We agree to abide by these rules and regulations as a participating member of the “Green School Network”.

	
	
	
	

	
	校長簽署Signature of the Principal

	
	

	
	日期Date
	
	學校蓋章School’s Chop



	遞交申請表方法Please return the completed form by：


	電郵E-mail: 
	schoolmember@greenpower.org.hk

	傳真Fax:
	2314 2661


「綠色學校網絡」會員章則

“Green School Network” Membership Regulations
	會員義務
1. 加強綠色力量及各學校之間的聯繫及交流

2. 提高學生環保意識

3. 攜手推動及發展環境教育

4. 鼓勵學生參與環保活動

5. 鼓勵學生積極關注環保事項及政策

6. 為確保本會的資訊及教材準確地送往會員學校，如資料有所更改，請盡快通知本會更新資料
	
	Membership Obligations:

1. To strengthen communication between Green Power and members of Green School Network

2. Raise environmental awareness among students

3. Work together to promote and develop environmental education

4. Encourage students to participate in environmental activities

5. Encourage students to be aware of environmental issues and policy

6. To ensure Green Power’s information and publications would be delivered to member school accurately, please update data whenever there are changes


	會員權利
1. 優先取得本會最新消息及資料

2. 優先參加本會所舉辦的部份環保活動

3. 購買本會出售之綠色產品及刊物可獲折扣優惠

4. 租借展版及環保用具等可獲會員折扣優惠
5. 免費贈閱書籍、環保教材套及電腦光碟
	
	Membership Benefits:

1. Receive updated news and information of Green Power.

2. Enjoy priority to participate in environmental activities organized by Green Power.

3. Enjoy special discount on our green products and publications.

4. Enjoy special discount when renting exhibition boards and environmental tools.

5. Receive free complimentary copies of books, environmental education kits and CD-ROM.


	注意事項

1. 申請學校必須為已於教育局註冊的中學、小學、幼稚園或幼兒園

2. 如學校未符合資格或申請表資料不全，申請恕不受理

3. 確認信將於本會收到會員申請表的兩星期內，以電郵形式發送致代表;如學校未按時收到有關確認通知，請與本會聯絡
4. 「綠色學校網絡」會員會費全免，永久會籍
5. 上述章則，本會有權隨時修訂而不作另行通知
6. 本會將把贈閱的教育刊物及有關會員通訊，直接寄予學校代表
7. 「綠色學校網絡」會員不得作出任何損害本會聲譽的行為，違者可被取消會籍

8. 「綠色學校網絡」會員不得以綠色力量名義申請任何形式撥款及舉辦任何形式的活動

9. 根據香港稅務條例第八十八節，綠色力量為正式註冊的慈善機構。註冊號碼：223802
	
	Notes:

1. Applicant should be a registered secondary school, primary school, kindergarten or nursery under the Education Bureau.

2. Applications will not be accepted for those non-eligible schools or those with missing or unclear information. 

3. Confirmation letters will be sent to Representative(s) by email within two weeks upon receiving the application. If you do not receive the confirmation notice on time, please contact Green Power.

4. No membership fee is needed for “Green School Network”. The membership is permanent.

5. Green Power reserves the right to revise the above regulations without further notice.

6. Green Power will send the educational publications and news to the representative(s) directly.

7. “Green School Network” membership will be revoked, should a member make any acts that is damaging to Green Power’s reputation.

8. “Green School Network” members cannot apply for any funding or participate in any activity on behalf of Green Power.

9. Green Power is a non-profit making organization and has obtained charitable status under Section 88 of the Inland Revenue Ordinance, Registration number is 223802.


會員編號Membership No.: 








(由本會填寫Official use only)





《個人資料收集及使用》您所提供的個人資料只會用於日後綠色力量向您發放資訊和最新消息，我們絕對不會以任何形式向第三方出售或提供閣下的個人資料。我們衷心希望與您保持交流溝通，日後將主要以電郵方式為您提供環保資訊和活動消息。您可隨時電郵至gppo@greenpower.org.hk取消接收訊息。





Collection and Use of Personal Data  The personal information that you have provided to Green Power will be used to deliver our latest news and updates. Under no circumstance will your personal data be sold or provided to third parties. We sincerely hope you would stay connected with us, and we shall continue to deliver environmental protection news and activity updates primarily through email. If you choose not to receive promotional materials from us, you may do so at any time by emailing us at gppo@greenpower.org.hk.
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